

December 6, 2007

Le 6 décembre 2007

Coram: Binnie, LeBel and Deschamps JJ.

Coram : Les juges Binnie, LeBel et Deschamps

BETWEEN:

ENTRE :

Naseem Jamal

Naseem Jamal

Applicant

Demanderesse

- and -

- et -

Crown Employees Grievance Settlement Board, Ontario Public Service Employees Union and Her Majesty the Queen in Right of Ontario as represented by the Ministry of Community and Social Services

Commission de règlement des griefs des employés de la Couronne, Syndicat des employés et employées de la fonction publique de l'Ontario et Sa Majesté la Reine du chef de l'Ontario, représentée par le Ministère des services sociaux et communautaires

Respondents

Intimés

JUDGMENT

JUGEMENT

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number M34608, dated May 14, 2007, is dismissed with costs to the respondents Ontario Public Service Employees Union and

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro M34608, daté du 14 mai 2007, est rejetée avec dépens en faveur des intimés Syndicat des employés et employées de la fonction

No. 32158

Her Majesty the Queen in Right of Ontario as represented by the Ministry of Community and Social Services.

publique de l'Ontario et Sa Majesté la Reine du chef de l'Ontario, représentée par le Ministère des services sociaux et communautaires.

J.S.C.C.
J.C.S.C.